



香港
商業道德
發展中心
HKBEDC



廉政公署銀行界防貪網絡

ICAC Corruption Prevention Network for Banks

Sharing Session for Members

Date: 2 September 2022 (Friday)
Time: 3:00 pm – 5:00 pm (registration at 2:45 pm)
Venue: ICAC Building, 303 Java Road, North Point
Language: Cantonese
Enquiry: Mr Ivan SHEK (Tel: 2899 3949)

Time	Event
2:45 pm	Registration
3:00 pm	Corruption Prevention Education and Publicity for Banks <ul style="list-style-type: none">Mr Daniel CHUI, Acting Executive Director of the Hong Kong Business Ethics Development Centre
3:15 pm	Fighting Corruption - A Partnership Approach <ul style="list-style-type: none">Ms Brenda WONG, Principal Investigator, ICAC
4:05 pm	Combating Fraud in Financing Guarantee Schemes <ul style="list-style-type: none">Mr Lim Merng Phang, Chief Compliance Officer (Counsel), The Hong Kong Mortgage Corporation Limited
4:45 pm	Networking Session at the ICAC Exhibition Hall
5:00 pm	Programme ends

Enrolment

Name: _____ Tel: _____
Post title: _____ Email: _____
Company: _____

**Seats are subject to availability.*

For non-Banking Network member:

I would like to join the Corruption Prevention Network for Banks

Submit

Please submit this enrolment form by email (hkbedc@crd.icac.org.hk) or fax (2519 7762)
by 30 August 2022

The information provided in this form will be used for providing ICAC services to you and updating the contact database of the Network. Under Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right of access to make correction of your personal data provided in this form. Such access to personal data should be addressed to Mr Ivan SHEK, Assistant Community Relations Officer of the Hong Kong Business Ethics Development Centre (Tel: 2899 3949; Address: 8/F, ICAC Building, 303 Java Road, North Point, Hong Kong).



香港
商業道德
發展中心
HKBEDC



廉政公署銀行界防貪網絡

ICAC Corruption Prevention Network for Banks

防貪網絡成員交流會

日期: 2022年9月2日(星期五)
時間: 下午3時至5時(下午2時45分開始登記)
地點: 北角渣華道303號廉政公署大樓
語言: 廣東話
查詢: 石文藻先生(電話: 2899 3949)

時間	內容
下午2時45分	登記
下午3時	銀行業防貪及宣傳教育服務 • 香港商業道德發展中心署理總幹事 崔宇明先生
下午3時15分	打擊貪污·夥伴合作 • 廉政公署首席調查主任 黃玉菲女士
下午4時05分	打擊涉及融資擔保計劃的詐騙行為 • 香港按揭證券有限公司合規總監(法律顧問) 林孟方先生
下午4時45分	參觀廉政公署展覽廳及參加者交流環節
下午5時	活動完結

報名

姓名: _____ 電話: _____
職位: _____ 電郵: _____
公司: _____

*名額有限。

非銀行界防貪網絡成員: 我希望加入銀行界防貪網絡

遞交

請於 2022年8月30日或之前 透過電郵 (hkbedc@crd.icac.org.hk) 或傳真 (2519 7762)

交回表格

您在此表格提供的資料，將用作向您提供防貪服務及更新本署防貪網絡通訊資料庫。根據個人資料(私隱)條例第十八條，第廿二條及附表1第6原則，你有權要求查閱及更正本表格所載你填報的個人資料。若有需要，請與廉政公署香港商業道德發展中心助理廉政教育主任石文藻先生聯絡(電話: 2899 3949; 地址: 香港北角渣華道303號廉政公署大樓8樓)。